
Zápis ze zasedáńı KR dne 26. 1. 2015

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Jan Muśılek
Př́ıtomni: Ladislav Láska (LL), Jan Muśılek (JM), Petra Pelikánová (PP), Jana Procházková (JP),
Dávid Štrbka (DŠ)
Hosté: Jana Provazńıková (JPr), Michal Holub (MH), Frantǐsek Illich (FI)
Omluveni:

Schváleńı programu

KR se shodla na následuj́ıćım programu:

1. Autobus 112
2. Reklama na koleji
3. Změna dopravńıho značeńı u koleje
4. Automat na špunty do uš́ı
5. Automat na hranolky
6. Aerobiková mı́stnost
7. Posilovna
8. Půjčováńı velké klubovny
9. Prohĺıdka koleje

10. Výměna směn na vrátnićıch
11. Vyčǐstěńı výtahu na A
12. St́ıžnosti na zahraničńı studenty
13. Ekumenická mı́stnost
14. Různé
15. Př́ı̌st́ı zasedáńı

Program byl jednomyslně schválen.

1 Autobus 112

DŠ a JP informuj́ı, že 23. 1. telefonovali s panem Jandou z ROPIDu. Ten tvrd́ı, že přesměrováńı
autobusu 112 pod kolej téměř jistě neńı možné, kv̊uli nákladnosti a požadavk̊um městských část́ı. Na
jeho dotaz, zda si KR přeje i ṕısemné vyjádřeńı odpověděli negativně. Zbytek KR je 23. 1. pověřil,
aby si ṕısemné vyjádřeńı ROPIDu vyžádali (v době zasedáńı k tomu ještě nedošlo).

DŠ navrhuje kontaktovat zástupce městské části a vyjasnit si problém s nimi. JPr si mysĺı, že to
neńı nejlepš́ı nápad, protože by takové záležitosti měla řešit univerzita. Prokonzultuje s technickým
odděleńım sch̊udnost našeho řešeńı a jeho př́ıpadnou konzultaci s městskou část́ı.

JP je pro zahájit jednáńı KR s městskou část́ı i bez ṕısemného vyjádřeńı společnosti ROPID. JM
je pro zahájeńı jednáńı až poté, co obdrž́ıme ṕısemné vyjádřeńı ROPIDu.

2 Reklama na koleji

KR dostala k posouzeńı žádost o umı́stěńı velkoplošné reklamy na naš́ı koleji. Proběhlo jednáńı, jehož
výsledkem byl grafický návrh zaslaný ředitelstv́ım KaM. PP seznamuje s vývojem. KR požaduje po
vedoućı daľśı informace k finančńı stránce věci, dostává částečné odpovědi.
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JM navrhuje vydat usneseńı 2015/1:

Kolejńı rada 17. listopadu souhlaśı s realizaćı reklamy firmy Lenovo dle zaslaného grafického
návrhu za následuj́ıćıch podmı́nek:

• Reklama bude zakrývat okna chodby pouze v 18. až 20. patře budovy A z jižńı strany po-
lopr̊uhlednou śıt́ı.

• Reklama nebude osvětlena.
• Část ze zisku z reklamy (alespoň 200.000 Kč ročně) bude využita v koleji 17. listopadu. Zp̊usob

využit́ı urč́ı kolejńı rada po dohodě s vedoućı koleje.

Hlasováńı (pro – proti – zdržel se): 5 – 0 – 0

Usneseńı bylo jednohlasně přijato. Instalačńı práce mohou započ́ıt nejdř́ıve 16. února 2015.

3 Změna dopravńıho značeńı u koleje

KR obdržela dne 5. 1. od vedoućı koleje žádost o posouzeńı změny dopravńı značky B1 (Zákaz vjezdu
všech vozidel (v obou směrech)) v ulici Povltavská na značku B11 (Zákaz vjezdu všech motorových
vozidel). T́ımto krokem by byl umožněn pr̊ujezd bezmotorové dopravy podjezdem pod kolej́ı. Dne 6.
1. okolo 15:30 JM zdokumentoval odmontované cedule – demontáž tedy začala bez vyjádřeńı kolejńı
rady, jen den poté, co o něj bylo požádáno. Nato kolejńı rada požádala vedoućı o vysvětleńı a nápravu.
8. 1. již byly nainstalovány cedule B11, zat́ım bez odpovědi. Na zasedáńı se vedoućı vyjádřila v tom
smyslu, že Univerzita Karlova zat́ım nepovolila pr̊ujezd cyklist̊u pod kolej́ı a o výměně značek nic
nevěd́ı. Značky se nenacháźı na pozemku UK, ale na mı́stńı komunikaci, kde výměnu zřejmě provedla
TSK. Vzniklá nekonzistentńı situace vedoućı nevad́ı a nehodlá ji řešit.

KR vyjádřila sv̊uj souhlas a podporu pro obousměrný pr̊ujezd bezmotorové dopravy pr̊ujezdem
pod kolej́ı.

4 Automat na špunty do uš́ı

KR dostala k posouzeńı žádost o umı́stěńı automatu na špunty do uš́ı v prostoru koleje. Tuto žádost
dostala vedoućı koleje od firmy, která se distribućı automat̊u zabývá. DŠ a JP si mysĺı, že je to dobrý
nápad, PP, LL a JM jim oponuj́ı. KR nedošla ani po deľśı diskusi ke shodě a tak došlo k hlasováńı.

DŠ navrhuje usneseńı 2015/2: Kolejńı rada souhlaśı s umı́stěńım automatu na špunty do uš́ı v
prostorách koleje.

Hlasováńı (pro – proti – zdržel se): 2 – 3 – 0

LL navrhuje usneseńı 2015/3: Kolejńı rada požádá kolejńı obch̊udek o zařazeńı špunt̊u do uš́ı do
sortimentu. Hlasováńı (pro – proti – zdržel se): 5 – 0 – 0

Druhý návrh byl přijat, KR tedy vydá k umı́stěńı automatu zamı́tavé stanovisko a navrhne
rozš́ı̌reńı sortimentu obch̊udku o špunty do uš́ı.

5 Automat na hranolky

KR dostala podnět ohledně zapáchaj́ıćıho automatu na hranolky ve vestibulu budovy A. Tento
podnět předala k řešeńı vedoućı koleje. V automatu došlo k vyměněńı pachových filtr̊u a intenzita
zápachu by se měla sńıžit.

JM se otázal, proč nebylo s kolejńı radou konzultováno, zda má být v prostorách koleje umı́stěn
automat na hranolky. Vedoućı koleje odpověděla, že v době umist’ováńı automatu měly KaM v̊uči
kolejńım radám jinou politiku.
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6 Aerobiková mı́stnost

JM seznamuje přitomné se stavem aerobicové mı́stnosti a navrhuje v prvńı fázi poř́ıdit dovnitř daľśı
ž́ıněnku a velká zrcadla, která pokryj́ı celou kratš́ı stěnu u vstupńıch dveř́ı. V současnosti jsou na
mı́stě pouze malá čtvercová zrcadla, která nepokrývaj́ı souvisle celou plochu, přichycená hřeb́ıčky a
špendĺıky. JPr souhlaśı a žádá o konkrétńı návrh realizace.

JM slibuje tento návrh zaslat. Také slibuje v časovém horizontu jednoho měśıce zajistit cenový
odhad na stavbu boulderové stěny, se kterou se již pro letošńı rok poč́ıtá v navrhovaném rozpočtu
koleje.

7 Posilovna

PP představuje návrhy KR na možné zř́ızeńı posilovny v r̊uzných mı́stnostech. Od návrhu z minulého
zasedáńı (posilovna v televizńı mı́stnosti) jsme upustili kv̊uli hlučnosti v sousedstv́ı studovny.

JPr a FI navrhuj́ı zř́ıdit posilovnu v Malé klubovně, resp. v jej́ı zadńı části. KR s t́ımto nesouhlaśı,
protože Malá klubovna je využ́ıvaná a hluk z posilovny by mohl rušit spodńı patra ubytovaných. JPr
dále navrhuje přep̊uleńı klav́ırńı mı́stnosti, s č́ımž KR také nesouhlaśı, kv̊uli vzájemné nekompatibilitě
klav́ıru a posilovny. Nav́ıc by tak ani na jedno nezbyl dostatek mı́sta.

KR navrhuje zř́ıdit posilovnu v klav́ırńı mı́stnosti, klav́ır přesunout do ekumenické mı́stnosti,
ekumenickou mı́stnost přesunout do televizńı mı́stnosti a televizi přesunout do malé klubovny. Zat́ım
pracujeme s touto variantou.

8 Půjčováńı velké klubovny

JM upozorňuje na obt́ıže s p̊ujčováńım Velké klubovny. Podpis vedoućı koleje je těžké sehnat ob-
zvláště pro pracuj́ıćı. KR se proto s vedoućı koleje dohodla na následuj́ıćım:

Žádost o velkou klubovnu (podepsanou KR) je možné k podepsáńı vedoućı koleje zanechat na
vrátnici B (nejpozději v den konáńı akce dopoledne, lépe však dř́ıve). Potvrzená žádost z̊ustane na
vrátnici, dále vše prob́ıhá tak, jako obvykle.

9 Prohĺıdka koleje

PP připomněla naši prosbu o prohĺıdku prostor koleje. Protože toto téma řeš́ıme již potřet́ı, JM
požádal JPr o jasné vyjádřeńı k naš́ı žádosti. JPr odpověděla, že ji zamı́tá a že si nemysĺı, že jsou
nějaké prostory, které KR nezná. Pokud ale KR zaj́ımaj́ı nějaké konkrétńı dveře, které nejsou od
nepř́ıstupných prostor, rádi řeknou, co se za nimi nacháźı.

LL dále požádal JPr o plány koleje, abychom mohli źıskat přehled o tom, které mı́stnosti se v
prostorách koleje nacháźı. JPr odpověděla, že takové plány nemá k dispozici.

10 Výměna směn na vrátnićıch

DŠ navrhuje zakoupeńı mincovńıku pro urychleńı poč́ıtáńı peněz při výměně směn. JPr se na min-
covńıky pod́ıvá. LL dále navrhuje umı́stit na vrátnici informačńı ceduli

”
Provoz vrátnice může být

od 6:30 do 7:00 a od 18:30 do 19:00 omezen kv̊uli výměně směn.“ JPr souhlaśı.
DŠ vyjadřuje obavu, aby po dobu výměny směn nebyla vrátnice zcela nefunkčńı a studenti ne-

museli 30 minut čekat. Navrhuje zavést pravidlo, že ubytovaný muśı být obsloužen nejdéle po 10
minutách čekáńı. LL upozorňuje, že výměna směn na vrátnićıch neprob́ıhá 30 minut, ale sṕı̌se právě
těch zmiňovaných 10, navrhované pravidlo je tedy zbytečné. Výměna pouze neprob́ıhá vždy přesně v
těch samých deseti minutách a proto je lepš́ı uvést na ceduli širš́ı rozsah. Na samotné výměně služeb
se nic neměńı, pouze jsou o ńı nyńı studenti lépe informováńı a mohou se j́ı přizp̊usobit.
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11 Vyčǐstěńı výtahu na A

Během konce roku došlo k vyprázdněńı hasićıho př́ıstroje do evakuačńıho výtahu v budově A.
Faktura za vyčǐstěńı výtahu na A, do kterého byl vystř́ıkán hasićı př́ıstroj je v řádu několika tiśıc

Kč. K tomu je třeba připoč́ıtat cenu hasićıho př́ıstroje. Pachatele se nepodařilo vypátrat.
Neńı však vyloučeno, že prášek poškodil výtah zp̊usobem, na který se nepřǐslo. KR apeluje na

studenty, aby při svých bujarých oslavách vynechaly hasićı př́ıstroje a výtahy ze svého repertoáru.
JM přednesl JPr návrh na změnu typu hasićıch př́ıstroj̊u při jejich př́ı̌st́ı výměně. Jiný typ by

mohl být k výtahu šetrněǰśı, když už k jeho vystř́ıkáńı dojde. JPr sĺıbila zjistit podrobnosti u firmy
dodávaj́ıćı na kolej protipožárńı opatřeńı.

12 St́ıžnosti na zahraničńı studenty

KR v posledńı době obdržela několik st́ıžnost́ı na chováńı student̊u programu Erasmus, ubytovaných
v naš́ı koleji. St́ıžnosti se týkaj́ı předevš́ım rušeńı nočńıho klidu venku před kolej́ı a pořádáńı párty
v nevhodných prostorách (např. ping-pongové mı́stnosti). S t́ım souviśı i nepořádek, který po sobě
zanechávaj́ı.

Vedoućı informovala KR, že o problému v́ı a konkrétńı přečiny řeš́ı se zástupci z Univerzity
Karlovy.

DŠ navrhuje propagovat informace z kolejńı kuchařky mezi studenty Erasmu. KR souhlaśı. JM
navrhuje vytvořit letáky v angličtině, které se budou rozdávat nově nastupuj́ıćım Erasmák̊um a budou
obsahovat odkaz na anglickou kolejńı kuchařku na webu KR. Dále by měly obsahovat stručný souhrn
pravidel slušného chováńı (dodržováńı nočńıho klidu, pořádáńı párty ve vyhrazených prostorách,
apod.)

13 Ekumenická mı́stnost

Nový správce ekumenické mı́stnosti nezareagoval na výzvu z minulého zasedáńı a KR tedy má za to,
že správce ekumenické mı́stnosti neńı. Jmenuje tedy správkyni Janu Procházkovou. U ekumenické
mı́stnosti budou vyměněny zámky a rozvrh bude prokonzultován s novou správkyńı.

14 Různé

1. Na výtahu č. 5 (evakuačńı v budově B) by mělo doj́ıt do konce února k opravě, čeká se na
zahraničńı d́ıly.

2. 4. 2. mezi 10:00 a 11:00 dojde k výměně vodoměr̊u. Dodávka vody by neměla být přerušena.

3. PP se ptá na to, jak často se kontroluje funkčnost rozhlasu. JPr odpov́ıdá, že se jednou za čas
provád́ı. JM připomı́ná, že by se hlášeńı měla vždy opakovat (většina vrátných už to dělá).

4. Stále se ještě nev́ı, kdy začnou stavebńı práce spojené s rekonstrukćı budovy C.

15 Př́ı̌st́ı zasedáńı

Datum př́ı̌st́ıho zasedáńı se předběžně dohodlo na úterý 20. 2. 2015. Konkrétńı termı́n bude včas
vyhlášen na webu KR a na nástěnkách.
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